
Zápis

ze zasedání Osadního výboru Hýlov dne 17. dubna 2016 v penzionu U Hasičů

Přítomni: Jan Czernín, Jitka Prokopová, Jaroslav Varga,  Tanas Kotupas /stavební komise/

Omluveni: Jitka Návratová, Jan Hůla, Vítězslav Rak /kontrolní výbor/

Program: 

1. Informace k dopravní komisi

2. CDV Dopravní studie Klimkovice, Hýlov

3. Veřejné setkání OV Hýlov s občany  - plán programu

4. Různé -  Aktuální  iformace  k  požadavkům OV Hýlov,  informace členů Kontrolního výboru,
Finančího výboru, Stavební komise

5. Usnesení Osadního výboru pro řešení - pro paní Alici Chlebovskou

Ad 1)  Informace k dopravní komisi

OV považuje za špatný signál odmítnutí doplnění dopr.komise o zástupce z Hýlova. Vzhledem
k poměru počtu obyvatel, považuje OV toto rozhodnutí za diskriminační (DK nemá člena z
oblasti Hýlov po Památnou lípu)

Ad 2)  Studie dopravy Klimkovice, dopravní situace v oblasti působnosti OV Hýlov

- OV žádá radu města o jejich názor , návrh k této studii v souvislosti s oblastí OV Hýlov

- požadujeme rozšířit  studii  o oblast "zatáčky" u p. Ing. Vojnova. OV připomíná nesplněné
sliby místostarosty, že oblast zatáčky bude řešena.

- OV je nucen upřesnit radě města, že nečistoty, kamení, voda a led stékají na kritické místo
"zatáčky" z pozemku města!

- navrhujeme schůzku s MěP a starostou na fyzickou kontrolu a určení efektivních míst pro
měření rychlosti

-  doporučujeme doplnit  studii  o řešení  komunikace k horní  části  Hýlova a její  napojení  /
stížnosti občanů/

- doporučuje obnovit , urgovat dopis starosty na SSM, viz vyjádření SSM pod zn. SSM SK/
2015/5249/063/Po, z 2.6.2015.

Ad 3)

       Veřejné setkání OV Hýlov s občany - termín dne 29.4. v 18.00 hod. Penzion U Hasičů

- info k studii dopravy

- dopravní komise

- sousedská společná večeře -  6.5.2016 v 17.00 Penzion u Hasičů

- zhodnocení aktivit v minulosti a stanovisko k nim 

- doplnění členů OV

- diskuse k požadavkům na investice

- úspory  v  oblasti  energie,  popelnice,  pro  zahrádkáře  informace  o  úspoře  vody,  peněz
/Hydrogel/



Ad 4) Různé

- prověřit , jak provádí město výběrová řízení, kolik platí a komu za energie

- stále nemáme vyjádření k rezervě 200tis. Kč pro Hýlov

- info ze stavební komise, bytové domy pod Hruškou

- vyžádat informaci, kolik a co je v investicích na oblast Hýlov a P.lípa

Ad 5)  Usnesení  OV 17042016 - Soupis požadavků OV Hýlov  pro paní Alici Chlebovskou

OV Hýlov se usnesl a žádá tímto paní Alici Chlebovskou o zařazení  k projednání na příštím zasedání  rady

města, zastupitelstva města

A)        - všechny dosud neprojednané body z minulých usnesení OV body

B)        - z dnešního zasedaní OV Hýlov:

1. Projednání  a doporučení do dopravní komise minimálně jednoho člena, který by zastupoval
oblast  Hýlova  a  oblast  od  památné  lípy  až  k  Hýlovu.  Vzhledem  k  tomu,  že  se  jedná  o
nezanebatelnou oblast co do počtu obyvatel, tak frekventovanou oblast turistického ruchu
/sanatoria/ považujeme neúčast zástupce této oblasti v dopravní komisi za diskriminační. 

2. Předat OV Hýlov seznam členů dopravní komise, včetně místa bydliště a zaměstnání a účast na
schůzích dopravní komise za poslední dva roky.  Občané Hýlova si zaslouží být informováni, kdo
ormítá našeho zástupce za Hýlov do svých řad -  viz sdělení pana starosty na posledním zasedání
zastupitelstva.

3. Sdělit OV Hýlov - názor rady města  a návrhy k CDV studii v souvislosti s oblastí OV Hýlov

4. Rozšířit CDV studii o oblast "zatáčky" u p. Ing. Vojnova na Hýlově. OV připomíná nesplněné sliby
místostarosty, že oblast zatáčky bude řešena.

5. OV upřesňuje radě města, že nečistoty, kamení a voda a led stékají na kritické místo"zatáčky" viz
výše z pozemku města! OV žádá opakovaně o návrh řešení.

6. OV žádá o doplnění CDV studie o řešení komunikace k horní části Hýlova a její napojení / stížnosti
občanů - ulice, kde je restaurace U Rašků/

7. OV žádá o  schůzku s  MěPolicií  a  panem starostou s  cílem provést  fyzickou kontrolu  a  určení
efektivních míst pro měření rychlosti v oblasti působnosti OV Hýlov  

8. OV žádá radu, pana starostu o obnovení, urgování věci z loňského roku -  dopis pana starosty na
SSM, včetněviz vyjádření SSM pod zn. SSM SK/ 2015/5249/063/Po, z 2.6.2015.

9. OV žádá o sdělení, jak jsou prováděna výběrová řízení, kdy na energie, odpady.  Jaké jsou
sazby za energie.

10. OV žádá informaci, zda byly převedeny finance z minulého roku 200 000 Kč, jak bylo slíbeno.

11. OV žádá seznam investičních akcí pro oblast působnosti OV Hýlov včetně finančních částek.

12. OV požaduje odpověď po opětovné urgeni občanů na dotaz -kolik je skutečně připojeno lidí
na ČOV.

Zapsal : Jan Czernin


